
 

 

    

Αθήνα, 16 Ιουνίου 2020 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Ανάγκη στήριξης των επαγγελματιών στα σχολικά κυλικεία» 

 

Οι 10.000 επαγγελματίες των σχολικών κυλικείων, με την ένταξή τους στην πρώτη 

κατηγορία επιχειρήσεων που ανέστειλαν τη λειτουργία τους, και τη ρητή απαγόρευσή 

επαναλειτουργίας των κυλικείων ακόμη και τώρα που τα σχολεία έχουν αρχίσει να 

λειτουργούν ξανά είναι βέβαιο πως θα κλείσουν τη χρονιά εβρισκόμενοι σε εξαιρετικά 

δυσμενή θέση.  

 

Την προηγούμενη εβδομάδα, με την σχετική τροπολογία παρέχεται η δυνατότητα 

παράτασης της σύμβασης μίσθωσης για ένα χρόνο αν δεν έχει προκηρυχθεί νέος 

διαγωνισμός.  

 

Επίσης, ενημερωθήκαμε πως έχει δοθεί προφορική διαβεβαίωση από τον ΓΓ  

Εμπορίου και Καταναλωτή πως θα τους καταβληθεί η έκτακτη οικονομική ενίσχυση 

και για τους μήνες Μάιο και Ιούνιο, συμπληρωματικά σε εκείνη των δυο μηνών 

Απριλίου και Μαΐου που έχουν ήδη λάβει. 

 

Παρόλα αυτά και με δεδομένα πως δεν υπάρχει καμία απόφαση για τους 

υπόλοιπους καλοκαιρινούς μήνες (Ιούλιο, Αύγουστο), πρέπει οι επαγγελματίες να 

καταβάλλουν εισφορές στον ΕΦΚΑ και αλλού, να καλύψουν το κόστος των 

προϊόντων που έχουν λήξει άρα η ενίσχυση δεν φτάνει ούτε καν για να καλύψει αυτά 

ενώ παραμένει αμφίβολο αν τι θα γίνει με τη λειτουργία τους από Σεπτέμβριο, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Ποιες πρωτοβουλίες για περαιτέρω στήριξη των επαγγελματιών των σχολικών 

κυλικείων θα ληφθούν;  

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

   Φωτεινή Μπακαδήμα 
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